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Încheiat azi 28.06. 2019 
 
                   Lucrările şedinţei Consiliului Local Tufeni, sunt deschise de domnul consilier 
BOAȚĂ SORINEL,în calitate de președinte de ședință, care arată că în conformitate cu 
prevederile art. 39  alin 1 din Legea Nr. 215/ 2001 privind administraţia publică locală 
republicată şi în baza Dispoziţiei primarului  nr.149  din 21.06.2019, a fost convocat Consiliul 
Local Tufeni în şedinţă ordinară  pentru data de 28.06.2019, orele 10,00 la sediul Consiliul 
Local Tufeni. 
                   Din consultarea condicii de prezenţă rezultă că la şedinţă participă 11 consilieri din 
totalul de 11consilieri , consiliul local îşi poate discuta şi aproba punctele înscrise pe ordinea 
de zi a şedinţei consiliului local.  
                     În conformitate cu prevederile art. 43 din Legea Nr. 215/2001 privind 
administraţia publică locală,republicată domnul viceprimar supune spre aprobarea 
Consiliului Local Tufeni, ordinea de zi a şedinţei de consiliu aşa cum s-a luat la cunoştinţă din 
invitaţia nr.1803 din 21.06.2019 comunicată   fiecărui consilier, după cum urmează: 
 

                1. Raport privind activitatea desfășurată în târgul comunal și încasările realizate în 
anul 2019. 
                                              Prezintă casier  Voinea Liviu 
- Proiect de hotărâre referitor la aprobarea măsurilor care se impun pentru buna desfășurare 
a activității în târgul comunal până la sfârșitul anului. 
                                               Inițiator proiect Primar Șotae Eugen 

- Raport de avizare al comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire 
comunală, servicii şi comerţ; 
                             Prezintă  Preşedinte comisie Vîlcea Radu 

- Raport de avizare al comisiei pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinei şi 
liniştei publice, a drepturilor cetăţenilor. 
                             Prezintă  Preşedinte comisie Pușcoci Nicu 

- Raport de avizare al comisiei pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie –socială, 
activităţi sportive şi de agrement. 
                                     Prezintă. Preşedinte comisie Chivu Ilie 
               2. Raport prin care propune rectificarea bugetului local cu suma de 185 mii lei pentru 
amenajarea grupurilor sanitare în cadrul Liceului Tehnologic Tufeni , din transferuri de la 
bugetul de stat, conform HG nr.363/30 mai 2019; 
                                      Prezintă viceprimar Vîlcea Radu 
-Proiect de hotărâre prin care propune rectificarea bugetului local cu suma de 185 mii lei 
pentru amenajarea grupurilor sanitare în cadrul Liceului Tehnologic Tufeni , din transferuri de 
la bugetul de stat, conform HG nr.363/30 mai 2019; 
                                Inițiator proiect Primar Șotae Eugen 



- Raport de avizare al comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire 
comunală, servicii şi comerţ; 
Prezintă  Preşedinte comisie Vîlcea Radu 

- Raport de avizare al comisiei pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinei şi 
liniştei publice, a drepturilor cetăţenilor. 
                                  Prezintă  Preşedinte comisie Pușcoci Nicu 

- Raport de avizare al comisiei pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie –socială, 
activităţi sportive şi de agrement. 
                                 Prezintă. Preşedinte comisie Chivu Ilie 
 
   3.   Raport prin care propune acceptarea ca membru în cadrul Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară de Utilități Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apă și de Canalizare 
,,Oltul ,, a UAT Milcov. 

                                      Prezintă viceprimar Vîlcea Radu 
- Proiect de hotărâre referitor la acceptarea ca membru în cadrul Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară de Utilități Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apă și de Canalizare 
,,Oltul ,, a UAT Milcov. 
                                        Inițiator proiect Primar Șotae Eugen; 
 

- Raport de avizare al comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-
finanţe, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire 
comunală, servicii şi comerţ;   
                                      Prezintă  Preşedinte comisie Vîlcea Radu 

-  Raport de avizare al comisiei pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinei şi 
liniştei publice, a drepturilor cetăţenilor. 
                                        Prezintă  Preşedinte comisie Pușcoci Nicu 

-   Raport de avizare al comisiei pentru învăţământ, cultură, sănătate, protecţie –socială, 
activităţi sportive şi de agrement. 
                                      Prezintă. Preşedinte comisie Chivu Ilie      
    4.  Intrebări, interpelări, petiții.     
        

               După prezentarea punctelor înscrise pe ordinea de zi a şedinţei consiliului local , 
domnul viceprimar propune domnilor  consilieri completarea ordinea de zi a şedinţei 
consiliului local cu alegerea președintelui de ședință pentru perioada iulie – septembrie 2019 
, cu condiţia să fie însoţite de raportul compartimentului de specialitate şi rapoartele de 
avizare ale comisiilor de specialitate. 
                Propunerea de completare a ordinea de zi a şedinţei Consiliului Local se supune la 
vot  şi este aprobată cu 11 voturi ,, pentru” de către cei 11consilieri prezenţi la şedinţă. 
                              Conform hotărârii consiliului local nr.09 din 28.03.2019  şi   în conformitate 
cu prevederile art. 35 din Legea Nr. 215/2001 privind  administraţia publică locală, 
republicată , consiliul local a stabilit  ca lucrările şedinţei de consiliu începând cu luna aprilie 
2019  până în luna iunie 2019  să fie  conduse de  domnul consilier BOAȚĂ SORINEL în calitate 
de preşedinte de şedinţă. 
                   În conformitate cu prevederile art.52 din Legea Nr.215/2001 privind administraţia 
publică locală , la şedinţa consiliului local  participă ca invitaţaţi doamna Zamfirescu Norica 
din partea compartimentului  contabilitate , doamnul Voinea Liviu –casier în cadrul târgului 



comunal, precum și ceilalți doi casieri din cadrul Primăriei Tufeni , Grămescu Adrian și 
Zamfirescu Bogdan care au participat în ultima paerioadă la încasările din cadrul târgului 
săptămânal ce se desfășoară în localitatea noastră în fiecare zi de duminică. Doamna 
secretar Ioniță Maria nu este prezentă la ședință din motive de sănătate, având  concediu de 
odihnă parțial pe anul în curs și este reprezentată la ședința de consiliu local de doamna 
Manea Nicoleta, referent superior în cadrul aparataului de specialitate al primarului, care va 
întocmi procesul verbal al ședinței. 
         În conformitate cu prevederile art. 42 alin. 5 din Legea Nr. 215/2001 privind 
administraţia publică locală,  republicată , se prezintă și se supune spre aprobarea 
consilierilor locali ,  procesul –verbal al şedinţei consiliului Local Tufeni din data de 
31.05.2019 . Nefiind contestaţii asupra conţinutului procesului – verbal al şedinţei din luna 
aprilie 2019, se supune la vot şi este aprobat cu 11 voturi ,,pentru” de către cei 11 consilieri  
prezenţi la şedinţă. 
                          Se trece la punctul 1 al ordinei de zi şi domnul președinte de ședință Boață 
Sorinel dă cuvântul doamnului Voinea Liviu, care prezintă Raportul privind  activitatea  de 
incasare in targul comunal pe anul 2019,  după care domnul viceprimar Vîlcea Radu ,prezintă 
Proiectul de hotărâre referitor la aprobarea  masurilor care se impun pentru buna 
desfasurare a activitatii in targul comunal, pâna la sfârsitul anului, precum și expunerea de 
motive în susținerea proiectului inițiat de primar. 
                        Domnul Voinea Liviu, solicită sprijin în efectuarea încasărilor în târgul 
săptămânal , întrucât este greu a cuprinde această activitate de unul singur , târgul 
desfășurându-se pe parcursul a câteva ore, la prima oră nu se poate încasa , comercianții 
spun că nu au vândut și nu au încasări din care să plătească taxa , după care este o perioadă 
de vârf în care se aglomerează și târgul se termină foarte repede și arată că nu poate 
cuprinde de unul singur toate sectoarele. 
                   Domnul consilier Pușcoci Nicu, solicită informații privind salariul domnului casier 
Voinea Liviu, susținând că din încasările realizate se plătește decât salariul și virările aferente  
iar conform datelor prezentate înseamnă că târgul nu este profitabil și solicită ca în 
continuare cei doi casieri prin rotație să participe la încasările din târg. 
                  Domnul consilier Gheacu Ion , în cuvântul său î-și exprimă propunerea de a 
concesiona târgul pentru că în acest mod vor fi venituri la buget. 
                     Nemaifiind discuţii pe marginea materialelor prezentate, președinții comisiilor de 
specialitate prezintă rapoartele de avizare și se supune la vot proiectul de hotărâre privind 
măsurile care se vor întreprinde în târgul comunal Tufeni pentru buna desfășurare a 
activității până la sfârșitul anului 2019, proiect ce ete aprobat este aprobat cu 11 voturi 
pentru, devenind astfel Hotărârea cu Nr.20. 

               In continuare  domnul președinte de ședință dă cuvântul  doamnei Zamfirescu 
Norica, consilier superior în cadrul compartimentului contabilitate care prezintă domnilor 
consilieri raportul prin care propune rectificarea bugetului local cu suma de 185 mii lei 
pentru amenajarea  grupurilor sanitare in cadrul Liceului Tehnologic Tufeni, din transferuri 
de la bugetul de stat,conform HG.nr.363/30 mai 2019, iar domnul viceprimar prezintă 
expunerea de motive și proiectul de hotărâre  inițiat de primar privind rectificarea bugetului 
local. 
                   Trecând la discuții pe marginea materialelor prezentate, în cuvântul său domnul 
consilier Gheacu Ion care menționează că sunt necesare a se amenaja grupurile sanitare la 
școli întrucât este unul din aspectele pentru care nu se poate obține autorizație de 
funcționare , dar cine organizează procedurile de licitație și de realizare a investiției. 



                 Doamna contabil ține să precizeze în acest sens că toate demersurile au fost 
întreprinse de unitățile de învățământ prin Inspectoratul școlar, primăria fiind numai 
ordonatorul principal de credite , urmând a fi achitate cheltuielile investiției aprobate după 
întocmirea procedurilor legale . 
                  Domnul consilier Purcaru Gheorghe , având în vedere că se discută de rectificarea 
bugetului, propune construirea unui garaj langa sediul  Primariei, pentru adapostirea 
utilajelor-tractor, masinile scolare  si sa se ia legatura  pentru stropirea pomilor  de  pe 
marginea drumurilor, împotriva  omizilor  cat si a tantarilor. 
                   Președinții comisiilor de specalitate prezintă rapoartele de avizare ale proiectului 
de hotărâre referitor la rectificarea bugetului local. 
                     Nemaifiind discuţii pe marginea materialelor prezentate se supune la vot 
proiectul de hotărâre inițiat de primar şi este aprobat cu 11 voturi pentru, devenind astfel 
Hotărârea cu Nr.21. 

                  Trecând la următorul punct al ordinei de zi domnul viceprimar Vîlcea Radu, 
prezintă Raportul prin care propune  acceptarea ca membru in cadrul Asociatiei de 
Dezvoltare  Intercomunitara de Utilitati Publice pentru  Serviicul de Alimentare cu Apa si de 
Canalizare ,, Oltul,, a UAT.Milcov, precum și proiectul de hotărâre și expunerea de motive 
pentru susținerea proiectului de hotărâre. 
              Președinții comisiilor de specialitate prezintă Rapoartele de avizare ale proiectului de 
hotărâre. 
             Nefiind discuții pe marginea materialelor prezentate, se supune la vot proiectul de 
hotărâre inițiat referitor la propune  acceptarea ca membru in cadrul Asociatiei de 
Dezvoltare  Intercomunitara de Utilitati Publice pentru  Serviicul de Alimentare cu Apa si de 
Canalizare ,, Oltul,, a UAT.Milcov, proiect ce este aprobat cu un număr de 11 voturi pentru, 
devenind astfel Hotărârea cu Nr.22. 

          In continuarea desfășurării ședinței, doamna Manea Nicoleta , prezintă raportul 
întocmit de doamna secretară referitor la alegerea Președintelui de ședință referitor la 
alegerea președintelui de ședință pentru perioada iulie-septembrie 2019 , precum și 
proiectul de hotărâre inițiat de domnul primar Șotae Eugen, referitor la alegerea 
președintelui de ședință,urmând ca în ordinea alfabetică următoarele ședințe să fie conduse 
de domnul consilier Chivu Ilie. Președinții comisiilor avizează favorabil proiectul de hotărâre 
care supus la vot este aprobat cu un număr de 11 voturi pentru devenind astfel Hotărârea cu 

Nr.23. 
         In încheierea ședinței ,trecând la întrebări, interpelări, petiții, domnul consilier Boață 
Sorinel întreabă cine a instalat antenele de telefonie și dacă s-a dat o aprobare în acest sens. 
      Domnul viceprimar , răspunde do mnului cxonsilier că această antenă este amplasată pe 
teren proprietate privată , a fost solicitat acceptul moștenitorului în cauză și nu s-a solicitat 
un aviz din partea instituției. 
         Domnul consilier Gheacu Ion , întreabă de cine au fost executate lucrările de 
modernizare la Școala Stoborăști , cu baza sportivă . Se propune a verifica cele solicitate prin 
reponsabilul de achiziții.  
        Domnul consilier Chivu Ilie,  arată în cuvântul său că abonamentele la televiziunea prin 
cablu au fost majorate de firma Akta și ar fi bine  ca firma de telefonie să vină cu o 
contraofertă pentru că astfel prețurile vor scade. 
             
                         
             



              Domnul preşedinte de şedinţă arată că au fost epuizate punctele înscrise pe ordinea 
de zi a şedinţe de consiliul local şi declară închise lucrările şedinţei, propunând ca ordinea de 
zi a şedinţei următoare să fie stabilită în funcţie de evenimentele şi documentele care vor fi 
în luna următoare. 

                    
                        Pentru care am încheiat prezentul proces-verbal. 
 
                      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                      
                          Consilier Boata Sorinel ………… 
 
 
 
                                                                                       Referent Manea Nicoleta……………….                                       
 

 


